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„NAGYOBB FORGALMÚ PATIKA ALKALMAS A FELADATRA" 

A z ÁNTSZ elöntésére 
várnak a gyógyszertárak 

Tőrrel támadt a boltosra 
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A z Á N T S Z - b e m é g n e m érkezett be a 
gyógyszerészkamara és a közgyűlés 
egészségügyi bizottsága által m ú l t 
hét v é g é n p o s t á z o t t v é l e m é n y a s z e -
gedi patikai ügyelettel kapcsolat-
b a n . A v é l e m é n y e k beérkezése u t á n 
gyors döntés v á r h a t ó . 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
Mint azt korábban megírtuk, az 
ÁNTSZ a múlt héten a gyógyszerész-
kamara és a közgyűlés egészségügyi 
bizottságának véleményét is megkérte 
az ügyeleti gyógyszerellátást akár 
önállóan is elvállaló Szeged Plaza 
Gyógyszertár támogatásával kapcso-
latban. 

A múlt hét végén postázott válaszle-
velében mindkét testület elfogadta az 
ügyeletre jelentkező patikát, á m Vá-
nyai Éva, az egészségügyi bizottság el-
nöke azt is kijelentette: fenntar t ják a 
véleményüket , hogy csak nagyobb 
forgalmú, megfelelő készlettel rendel-

kező patika a lkalmas a feladat ellátá-
sára. A szakbizottság vezetője azt is 
kiemelte, hogy a döntés a régiós tiszti 
gyógyszerész felelőssége. 

- Még nem láttuk a véleményeket, 
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Szegedi F ü r d ő és Sport K f t . n é v e n új 
városi cég alakítását t e r v e z i k a j e -
lenleg ö n á l l ó a n m ű k ö d ő Szegedi 
F ü r d ő k K f t . és a városi s p o r t i g a z g a -
tóság összevonásával . A z így m e g t a -
k a r í t o t t p é n z t sporttámogatásra f o r -
dítja az ö n k o r m á n y z a t . 

M I I N K A T Á f t S L I N K T Ó L 

Lapunk információja szerint a február 
15-i szegedi közgyűlés a városi sport-
igazgatóság és a Szegedi Fürdők Kft. 
összevonásáról határoz, és Szegedi 
Fürdő és Sport Kft. néven új cég veszi 
át mindazokat a feladatokat , amelye-
ket jelenleg az önkormányzat i intéz-
mény, illetve a fürdő vállalkozás lát el. 

Mint korábban megírtuk, a Szegedi 
Fürdő Kft.-hez tartozó Ligetfürdő terü-
letén, a Gomba helyén nagyszabású 
fejlesztés valósul meg: a szegedi 
Aqualand az erre a célra létrehozott, 
az önkormányzat és a Hunguest Ho-
tels Zrt. által tulajdonolt projekt cég 
beruházása lesz. Azt is közzétettük, 
hogy a tervezett városi sportfejleszté-
sek során az Etelka sori SZEOL-pálya 
működtetését átveszi ennek felújítója. 

de azt ígérhetem, hogy azok beérkezé-
se után gyors döntést fogunk hozni -
fogalmazott tömören a kistérségi tiszti 
gyógyszerész, Boros Péter, aki a sza-
badságon lévő regionális tiszti fő-
gyógyszerész helyett nyilatkozott la-
punknak . 

Szerettük volna azt is megtudni, 
hogy támogatása esetén megkaphat-
ja-e a plázapatika az ügyeletet, annak 
ellenére, hogy nem a belvárosban ta-
lálható, de kérdésünkre kitérő választ 
kaptunk: „Az ügyeleti gyógyszerellá-
tás kijelölésének helyét jogszabály ha-
tározza meg, amely szerint az csak az 
orvosi ügyeletek közelében működ-
het" - mondta el a tiszti gyógyszerész. 
Ennek a kri tér iumnak nem felel meg a 
plázapatika - vetettük fel, de Boros Pé-
ter folyamatban lévő ügyre hivatkoz-
va nem kívánt ennél többet mondani . 

Tovább bonyolítja a helyzetet, hogy 
az ANTSZ a szegedi gyógyszertári 
ügyeletet évtizedek óta ellátó Kígyó 
pat ikának is küldött egy levelet, 
amelyben felkérik egy esetleges pár-
huzamos ügyelet ellátására. - Az 
ÁNTSZ hozzánk eljuttatott levelében 
nem nevezte meg az ügyeletre jelent-
kező patikát. Nem szeretnénk az újsá-
gon keresztül üzengetni, a napokban 
úgyis elküldjük válaszlevelünket. Bí-
zunk benne, hogy az ÁNTSZ kellő ala-
possággal jár m a j d el, és sikerül hosz-
szú távon is megnyugtató megoldást 
találni - mondta el Zolnay Kriszta, a 
Kígyó patika vezetője. 

Vagyis a fürdőcég és a sportigazgató-
ság feladatai egyaránt csökkennek. 

Megkérdeztük Szentgyörgyi Pál al-
polgármestert , hogy csak a - fenti fej-
lesztésekből következő - karcsúsodás 
indokolja-e az összevonást, vagy más 
oka is van. - Logikus, hogy ha mind-
kettőnek kevesebb lesz a feladata a jö-
vőben, a jelenlegi önállóságukat meg-
szüntetjük, és helyettük egyetlen ön-

kormányzat i cégre bízzuk a megma-
radt feladatok ellátását. Logikus, hogy 
a kevesebb feladat és az egyetlen cég 
kevesebbe kerül majd . Amit spóro-
lunk az összevonással, azt nem von-
juk el, hanem a városi sport támoga-
tására fordítjuk. 

Kettő helyett egy vezérkar - nyilván 
ezen is lehet takarékoskodni. Ki megy, 

- t Folytatás a z 1. oldalról 
Pár pillanat múlva egyik törzsvendégü-
ket látták sétálni a járdán. Tőle érdeklőd-
tek: nem látott egy menekülő embert? 
Ott lapult az egyik ház előtti sövényben. 
A férjemék az autóval elállták az útját, de 
a férfi átugrott a motorháztetőn, és kere-
ket oldott - idézte fel a történteket Farkas 
Lászlóné. A tulajdonosok csak ezután ér-
tesítették a rendőröket, akik közül egy 
járőrpáros éppen a közelben volt. 

Nem sokkal később az erősítés is 
megérkezett, ma jd a rendőrök elkezd-
ték átfésülni a környéket. A közelben 

ki marad? - kérdeztük a városvezetőt. 
- A készülő előterjesztés szerint az új 
kft.-t is Bánáti Antal, a Szegedi Fürdők 
Kft. jelenlegi ügyvezető igazgatója ve-
zeti. Általános helyettese lesz a to-
vábbra is sportigazgatóként működő 
Mezei Richárd - tájékoztatott az alpol-
gármester. 

A sportigazgatóságon mint önkor-
mányzati intézményben közalkalma-

zottak dolgoznak, jelenleg százan - in-
formációnk szerint az új cég teljes lét-
számban átveszi őket. A fürdőnél 140 
alkalmazott van. Az aligha képzelhető 
el, hogy az ú jonnan alapított cégben 
mindnyájan megőrzik ma jd a munka-
helyüket, hiszen az összevonást a fel-
adatcsökkenéssel indokolják a város-
házán. 

a nyomozók egy eldobott hátizsákra 
leltek, amit az elkövető dobott el me-
nekülés közben. - Ebben megtalálták 
a férfi személyes iratait is - mondta 
Farkas Lászlóné. A rendőrök a 17 éves 
szőregi f iatalembert bravúros gyorsa-
sággal kapták el a lakásán, ma jd a 
Szegedi Rendőrkapitányságon előállí-
tották. Őrizetbe vették, és kezdemé-
nyezték előzetes letartóztatását. 

A tulajdonosok nem ismerték a 
csuklyás támadót , aki jó pár tízezres-
sel lett volna gazdagabb, ha sikerül 
végrehajtania tervét. A házaspár ösz-

)MRE PÉTER 
Az orosházi szeméttelepnek december 
végéig szól a működési engedélye, ak-
kor bezárhat ják, illetve 2009 júniusáig 
még meghosszabbítható az engedély. 
A helyi önkormányzatot sürgeti az idő, 
mert az évente összegyűjtött - Oroshá-
záét és tizenöt környező települését -
és fogadott 45 ezer tonna hulladék sor-
sáról, helyéről gondoskodni kell. 

A közelmúltban tartott orosházi 
képviselő-testületi ülésen az ezzel 
kapcsolatps előterjesztésben szere-
pelt: ha a jövőben minél kisebb járat-
számmal akar ják eljuttatni a szemetet 
a közeli, például a hódmezővásárhe-
lyi lerakóhoz, telephez, akkor célsze-
rű átrakóállomást létesíteni Oroshá-
zán. Ott költségmérséklés miatt tömö-
rítenék a rakományt . A megoldás fi-
nanszírozására van pályázati lehető-
ség. Sokan attól tar tanak, hogy a vá-
ros Nápoly sorsára juthat, belefullad-
hat saját szemetébe. 

Orosházán megkerestük Jusztin Ba-
lázst, a Dareh (Dél-Kelet-Alföld Regio-
nális Hulladékgazdálkodási Rendszer) 
főmunkatársá t , aki azt mondta : erről 

tönösen cselekedett. Azt mondták , az 
ijedtség csak akkor jött ki rajtuk, ami-
kor a rabló már rendőrkézen volt. 

fl T A V A L Y I M É R L E G . S z e g e d e n és k ö r -
n y é k é n 2007 első h a r m a d á b a n h é t 
k ü l ö n b ö z ő bolt d o l g o z ó i t érte a t r o -
citás. A t á m a d ó k - egy kivétellel -
m i n d i g pénzszerzési céllal m e n t e k 
b e a z ü z l e t e k b e , és m i n d e n esetben 
v o l t n á l u k v a l a m i l y e n „ f e g y v e r n e k 
látszó t á r g y " . 

csak Molnár Béla alpolgármester, egy-
ben a Dareh elnöke, valamint Németh 
Béla polgármester nyilatkozhat. 

Az alpolgármestertől megtudtuk: az 
egyeztetések még zaj lanak az érintett 
településekkel. Amíg ez nem történik 
meg, nem zárul le a folyamat, nem 
tudnak érdemi információt adni az 
orosházi szemét ügyéről, a szállítás 
esetleges célállomásáról. 

Vásárhelyen az A. S. A. Köztisztasá-
gi Kft. tu la jdonában lévő hulladékle-
rakó befogadóképessége 3,1 millió 
köbméter. A helyi lakossági szemét 
évente mintegy 10 ezer tonnát , az ösz-
szes beszállított mennyiség hozzávető-
legesen 90 ezer tonnát (a köbmé-
ter-tonna arány tömörítés után egy az 
egyben számítható) tesz ki. Pillanat-
nyilag huszonhat település szemete 
landol Vásárhelyen, zömében Csong-
rád és Békés megyéből, de van két 
Bács-Kiskun megyei település is. Le-
het, hogy az orosházit is ideszállítják? 

- Ez még a jövő zenéje - válaszolt a 
felvetésre Reith Imre, az A. S. A. Köz-
tisztasági Kft. ügyvezetője még min-
den bizonytalan, képlékeny. 

S Sportra költik 
Ú g y t u d j u k , a s p o r t i g a z g a t ó s á g j e l e n l e g i m ű k ö d é s i költsége eléri a 6 0 0 millió 
f o r i n t o t . A város a f ü r d ő c é g e t is k é n y t e l e n t á m o g a t n i , évi 220 milliót kell 
r á f o r d í t a n i . A m i t e b b ő l a z összesen 820 milliós k i a d á s b ó l a z új cég belépésével 
m e g s p ó r o l n a k , a z t f o r d í t j á k m a j d a s p o r t t á m o g a t á s á r a . 

H A M E G Á L L A P O D N A K A F E L E K , A K K O R B É K É S B Ő L P L U S Z 4 5 E Z E R T O N N A S Z E M É T 
É R K E Z H E T A V Á S Á R H E L Y I L E R A K Ó B A Fotó: Tésik Attila 

• §f| B í z u n k b e n n e , h o g y a z 
7 7 Á N T S Z kellő 

alapossággal j á r m a j d el. 
Z o l n a y Kriszta 
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Egy cégben a fürdők és a sport 

Vásárhelyre kerülhet 
az orosházi hulladék 
A z orosházi s z e m é t t e l e p m ű k p d é s i engedélye december v é g é n lejár. A z itt 
összegyűjtött évi 45 ezer t o n n a hulladékkal k e z d e n i kell v a l a m i t a z ö n k o r -
m á n y z a t n a k . E l k é p z e l h e t ő , h o g y ez a m e n n y i s é g Vásárhelyen l a n d o l . 


